
 Protokoll från årsstämman i Enkärrets samfällighetsförening 
 den 20 maj 2023 

 ______________________________________________________ 

 Plats Enkärrets lada 15.00-17:00 

 1. Årsmötets öppnande 
 Föreningens ordförande Fredrik Thurén hälsade alla välkomna till 
 årsstämman samt förklarade stämman öppnad. 

 2. Val av ordförande för stämman 
 Till mötesordförande valdes Fredrik Thurén. 

 3. Val av sekreterare för stämman 
 Till mötessekreterare valdes Helen Falkestam Järnstad. 

 4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
 Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Brita Forssberg och 
 Richard Tingström. 

 5. Mötets behöriga utlysande 
 Stämman ansåg årsstämman behörigen utlyst. 

 6. Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställdes efter att motion 1 (§14) flyttades fram före §13 
 och att §15 övriga frågor och uppdatering kring pågående arbete flyttades 
 till efter mötets avslutande §22. 

 7. Antecknande av medlemmar genom närvarolista 
 Alla närvarande avprickades på närvarolistan. 

 8. Fastighetslista/debiteringslängd 
 Fastighetslista och debiteringslängd fanns tillgängliga på stämman 
 i enlighet med personuppgiftslagen (GDPR). 

 9. Beslut om röstningsförfarande vid stämman 
 Stämman beslutade om en röst per fastighet. 

 10. Verksamhetsberättelse för det gångna året 
 Styrelsens verksamhetsberättelse enligt kallelsen presenterades av ordförande 
 Fredrik Thurén. 
 Verksamhetsberättelsen godkändes av stämman. 



 11. Ekonomisk berättelse 
 John Dahlqvist Dalhov (kassör) redovisade den ekonomiska 
 berättelsen. Berättade att kontoplanen uppdaterats för att lättare hålla isär 
 GA9 och GA2 . Nya konton har lagts upp för redovisningen av GA2 och 
 GA9. Kassören kommer framgent efter önskemål från stämman att benämna 
 GA9 som grönområde samt GA2 som vägområde. 
 En medlem framförde önskan om underhållsplan. 
 Styrelsen är positiv till att utforma en underhållsplan. 
 Den ekonomiska berättelsen godkändes av årsmötet. 

 12. Revisorernas berättelse 
 Revisionsberättelsen presenterades av revisor Vera Berg. Revisorn berättade 
 att nu med en tydligare uppdelning i de olika kontona underlättas kassörens 
 uppdrag och ger samtidigt en god insyn och särskiljer GA9 och GA2. 
 Revisorn underströk vikten med korrekta OCR- nummer vid betalningar till 
 föreningen och att betala i tid. 
 Revisorernas berättelser lades till handlingarna. 

 13.  Motion 1 
 Yrkande att stämman /styrelsen utser en extern revisor som får till 
 uppgift att gå igenom de senaste årens ekonomiska transaktioner 
 och redovisningar av föreningens ekonomi. 
 Motionen presenterades av Pelle Brolin som redogjorde för bakgrund 
 och syftet. Ordförande presenterade styrelsens beredning av motionen 
 och styrelsens rekommendationer till årsstämman att inte bekosta en 
 extern revisor samt behålla redovisningen “Totalt hela föreningen”. 
 Stämman beslöt i enlighet med styrelsens förslag. 

 14. Ansvarsfrihet till styrelsen 
 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 15. Framställning från styrelsen och motion från medlemmar 
 Ingen framställan från styrelsen utöver Motion 1. från Pelle Brolin som 
 avhandlats i §13. Ytterligare 6 motioner inkommit som redovisats i kallelsen 
 till årsmötet. 

 15.a  Motion 2 
 Att samfällighetsföreningen ordnar med landningsplatser 
 för ambulanshelikoptern i området. 
 Motionen presenterades av Christian Ericsson Forssander som berättade 
 bakgrund och syfte. Ordförande redovisade styrelsens beredning av 
 motionen och styrelsens rekommendation till årsstämman att inte anordna 



 landningsplats för helikopter. 
 Votering begärdes. Årsstämman beslutade efter votering bifalla styrelsens 
 förslag med 22 röster mot 3. 

 15.b  Motion 3 
 Att Enkärrets samfällighet arrenderar ut odlingsbar mark till en 
 “Enkärrets odlarförening”. Motionen presenterades av Christian Ericsson 
 Forssander som berättade bakgrund och  syfte. 
 Ordförande presenterade styrelsens beredning av motionen och styrelsens 
 rekommendation till årsstämman att inte upplåta föreningens mark till 
 odling. 
 Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 

 15.c  Motion 4 
 Mer öppna och tillgängliga stämmor. 
 Christian Ericsson Forssander presenterade motionen och dess syfte. 
 Ordförande presenterade styrelsens beredning av motionen och välkomnade 
 att frågor diskuteras och bearbetas före stämman. Facebook togs upp som ett 
 sätt att bredda diskussionen inför stämmor. Ordförande betonade att den 
 drivs av en medlem och inte av samfälligheten men att det inte 
 var ett hinder för diskussion. 
 Styrelsen föreslog stämman att inte köpa in en tjänst som Voteit. 
 Stämman beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 

 15.d  Motion 5 
 Att köpa in och sätta upp en hjärtstartare vid ladan. 
 Christian Ericsson Forssander presenterade motionens bakgrund och 
 syfte. Ordförande presenterade styrelsens beredning av motionen och att 
 styrelsen inte har någon stark åsikt här utan föreslog stämman rösta för eller 
 emot ett hyresalternativ av hjärtstartare. 
 En majoritet av stämman röstade emot att hyra och sätta upp en hjärtstartare 
 vid ladan. 

 15.e  Motion 6 
 Slitageavgift för tunga fordon som regelbundet körs av fastighetsägare 
 genom området. Christian Ericsson Forssander presenterade motionen och 
 dess syfte. Ordförande påminde att sedan 2019 finns det ett stämmobeslut 
 om slitageavgift på 500 kr/km. Beslutet är för närvarande dock pausat pga. 
 VA- arbete. Stämman förde diskussion om fördelar kontra nackdelar med en 
 slitageavgift för tunga fordon i området. Eftersom Frentabs arbete fortfarande 
 sker i området och att en ny beläggning ska läggas på vägarna, tar stämman 
 inget beslut i denna fråga vid detta tillfälle. Styrelsen rekommenderade 
 kommande årsmöte att ta ställning om slitageavgift i sin helhet. 



 15.f  Motion 7 
 Farthinder på Älgdalsvägens raksträcka. Motionerernas avsändare Yvonne 
 och Åke Broberg närvarade inte vid årsstämman men av motionen i kallelsen 
 framgår dock bakgrund och dess syfte. 
 Ordförande presenterade styrelsens beredning av motionen. Styrelsen 
 önskade initialt årsmötets principiella uppfattning om farthinder eller inte. 
 Stämman beslutade att inte anordna farthinder med 12 röster mot 9. 

 16. Förslag till utgifts-och inkomststat samt ersättning till styrelsen och revisorerna 
 Styrelsen har i kallelsen redovisat förslag till utgifts- och 
 inkomststat samt ersättning till styrelsen och revisorerna. 
 Godkändes av stämman. 

 17. Förslag till medlemsavgift 
 Styrelsen föreslog oförändrade medlemsavgifter för 2023 och utdebiteringen 
 ska utgöra: 
 2200:-/ andelstal 
 300:- grönområde 
 200:- båtplats 
 Stämman godkände styrelsens förslag till medlemsavgifter för 
 2023. 

 18. Val av ordinarie styrelseledamöter på 2 år 
 I tur att avgå: 
 Anna Blomqvist (ledamot) 
 Mattias Fallgren (ledamot och vägmästare) 
 Maria Ahlholm (ledamot) 

 Mattias Fallgren erbjöd sig att fortsätta som ledamot/vägmästare 
 och blev omvald av stämman. 
 Valberedningen presenterade att de inte lyckats hittat någon medlem 
 som är intresserad av ett styrelseuppdrag. 
 Årsmötet uppmanade styrelsen att vid behov adjungera styrelseledamöter. 

 19. Val av valberedningen till årsmötet 2024 
 Ulrika Starck och Eva Hamboldt valdes av stämman som valberedare inför 
 årsmötet 2024. 

 20. Val av revisor 
 I tur att avgå Vera Berg. 



 Vera Berg godkändes av stämman att fortsätta som revisor. 

 21. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 
 Stämman beslutade att mötesprotokollet ska finnas tillgängligt på Enkärrets 
 samfällighetsförenings hemsida  www.enkarret.se  inom  två veckor. 

 22. Mötets avslutande 
 Ordförande avslutade årsmötet och tackade alla som deltagit. 
 Anna Blomqvist och Maria Ahlholm (ej närvarande) avtackades för det 
 förtjänstfulla arbete de gjort i styrelsen genom åren. 

http://www.enkarret.se/


 Information från styrelsen 

 Avseende återställning av vägarna. 
 Fredrik Turén berättade att återställningsarbetet har påbörjats på 
 Svarttjärnsvägen och att en förbesiktning av vägarna ska ske den 22 maj 2023 
 inför återställning och nya beläggningar. Fastighetsägare uppmanas att maila 
 till styrelsen ifall de uppmärksammat fel eller brister på vägarna tex uppfarter, 
 trummor som saknas och liknande. 

 Beläggning av IMT 40 beräknas påbörjas under juni månad. 

 Momsfrågan 
 Styrelsen avvaktar till efter REV:s överklagande av Skatteverkets beslut. 

 Ny sopsortering inom tre år 
 Värmdö kommun har för avsikt att matavfallssorteringen blir obligatorisk för 
 fastighetsägare samt att samfällighetsföreningen får uppdrag att se 
 till att det finns fastighetsnära förpackningsinsamling. 
 Styrelsens förslag är att inte upplåta stora gemensamma uppsamlingsställen 
 utan att varje fastighetsägare får kärl där sorteringen kan ske i ett enskilt kärl 
 som tillhör fastigheten. 




